
Interpelácia č. 8/2023   
 

 

7. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25. 09. 2023  

 

 

 

MVDr. Hrdlík: 

Interpelácia od občana, pána Telepovského. Vyčítal, že nadjazd bude rekonštruovaný 10 

mesiacov a bude zavretý. Je to pravda, či nie je to pravda, alebo ako to bude? Už viem, že sa 

veľa porozprávalo. 

 

PhDr. Čižmár: 

No, tak ako to už bolo niekoľkokrát interpelované aj tuná na rokovaní zastupiteľstva. 

Pôvodný návrh hovoril o tom, že rekonštrukcia bude prebiehať priebežne za premávky, tzn. 

za spustenia jazdného pruhu. Bohužiaľ, problém a teraz nemyslím, že je to problém 

Košického samosprávneho kraja, pretože on má v správe túto komunikáciu. Problém nastal 

v období, kedy došlo k prepadu podielových daní a tým pádom aj mnohých investičných 

aktivít. Aj v tomto prípade, nielen v prípade mesta Trebišov, ale aj mnohých investícií, ktoré 

sú v pláne a v rámci priorít určené ako najdôležitejšie pre nasledujúce obdobie sa Košický 

samosprávny kraj spolieha na priebežne rokovania, na čerpanie úveru, práve pre účel 

rekonštrukcie ciest a nadjazdov, ktoré sú v havarijnom stave. Na základe posledných rokovaní 

z dopravnej komisie bolo zatiaľ priebežne navrhnuté, že pokiaľ sa tieto peniaze podarí 

naalokovať, s čím sa ráta v najbližších mesiacoch, tzn. ešte v tomto jesennom období, tak 

z hľadiska priorít, to je prvá otázka, je prioritou číslo 1. trebišovský nadjazd.  

Druhá dôležitá vec je, že súčasťou súťaženia pre výber dodávateľskej firmy alebo spoločnosti, 

bude časové hľadisko. To znamená, bude tá súťaž prebiehať tak, aby jedným z faktorov, 

najdôležitejších faktorov, bol aj termín ukončenia. Ten termín ukončenia alebo realizácie prác 

by mal byť a to len hovorím informatívne, aby to nikto nebral záväzne, niekde na úrovni 8 – 

10 mesiacov. Aspoň tak sa vyjadrovali zástupcovia Správy ciest KSK.            

Tretia vec, ak to urobia takýmto spôsobom, že prioritou okrem ceny bude aj doba realizácie, 

dá sa očakávať a preto aj tá správa v novinách, že bohužiaľ, potom v takomto prípade nadjazd 

bude celkovo uzavretý.  To znamená, ak budeme brať za prioritu časové hľadisko čo najskôr 

ukončiť rekonštrukciu nadjazdu, tak potom ten nadjazd bude celkovo uzavretý a budú sa 

využívať alternatívne trasy. Takže, toto sú také základné smerodajné informácie, ktoré máme 

aj my poslanci a s týmto, zatiaľ s týmto vieme argumentovať. Nič viac a nič menej ti 

nepoviem. Fáza v akej sme, tzn. v akej sa už podarilo Košickému samosprávnemu kraju 

peniaze naalokovať, bude zrejme predmetom rokovaní najbližšej dopravnej komisie 

a zastupiteľstva. Takže, ak ti mám zodpovedať na tvoju otázku, zatiaľ variant je ten, že chcú 

túto rekonštrukciu zrealizovať čo najskôr, čo v praxi znamená, že by mal byť potom uzavretý 

komplexne.  

 

MVDr. Hrdlík: 

Bude zbúraný celkom alebo bude opravovaný? 

 

PhDr. Čižmár: 

Bude rekonštruovaný, nebude zbúraný. 

 


